
 

 
 

 
 

Finanšu komitejas sēdes  
protokols Nr. 1 

 
Ādažos, Ādažu novadā           2023. gada 18. janvārī 
 
Sēde sasaukta likumā “Par pašvaldībām” un Ādažu novada pašvaldības nolikumā noteiktajā 
kārtībā.  

Sēdes sasaukšanas vieta un laiks: Stacijas ielā 5, Carnikavā, Sēžu zālē, plkst. 09:00. 

Sēdes veids: atklāta. 

Sēdi vada: pašvaldības domes priekšsēdētāja Karīna Miķelsone (LRA). 

Komitejā pavisam 15 deputāti.  

Komitejas sēdē piedalās 15 deputāti:  

komitejas locekļi: 

Sniedze Brakovska (LRA), Valērijs Bulāns (LRA), Kerola Dāvidsone (LRA), Arta Deniņa 
(JKP) (no 9.22 līdz 10.24, no 10.29 līdz 11:37, no 11.56 līdz 12:10, no 15:00 līdz 17.10; 
19.01.2023. piedalās sēdē attālināti, nav reģistrējusies DVS “Namejs City”), Genovefa 
Kozlovska (LZS), Antra Krasta (LZA) (19.01.2023. līdz 12:30, no 13:00 piedalās attālināti, 
nav reģistrējusies DVS “Namejs City”), Imants Krastiņš (JKP) (no 9.00 līdz 10.24, no 10.35 
līdz 14.40, no 14.40 piedalās sēdē attālināti; 19.01.2023. līdz 12.22, no 13.00 piedalās sēdē 
attālināti, nav reģistrējies DVS “Namejs City”), Raitis Kubuliņš (LZP), Jānis Leja (S) (no 9.00 
līdz 11.40 un no 11.46 līdz 12.10, no 12.45 līdz 17.10; 19.01.2023. piedalās sēdē attālināti, nav 
reģistrējies DVS “Namejs City”), Gatis Miglāns (LZS), Liāna Pumpure (LRA), Raivis Pauls 
(LZS), Arnis Rozītis (LRA), Jānis Ruks (LRA). 

Komitejas sēdē piedalās: 

Administrācijas darbinieki: Ilona Gotharde, Monika Griezne, Silvis Grīnbergs, Everita Kāpa, 
Vollijs Kuks, Aija Kalvāne, Māris Lazdiņš, Sarmīte Mūze, Guntis Porietis, Laila Raiskuma, 
Nadežda Rubīna.  

citi: p/a “Carnikavas komunālserviss” direktora 2. vietnieks Lauris Bernārs, p/a “Carnikavas 
komunālserviss” direktora 1. vietnieks Artis Brūvers, Ādažu pirmsskolas izglītības iestādes 
“Strautiņš” vadītājas vietniece Linda Cintiņa, SIA “Ādažu ūdens” valdes loceklis Aivars 
Dundurs, p/a “Carnikavas komunālserviss” Administratīvās nodaļas vadītāja, juriste Elīna 
Klindžāne, SIA “Ādažu namsaimnieks” valdes loceklis Juris Krūze, Carnikavas 
novadpētniecības centra vadītāja Olga Rinkus p/a “Carnikavas komunālserviss” 
energopārvaldnieks / inženieris Anrijs Zēbergs. 

Sēdi protokolē: Linda Pavlovska. 

DARBA KĀRTĪBĀ: 

1. Par Finanšu komitejas 2023. gada 18. janvāra sēdes darba kārtību. 
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2. Par finansējuma piešķiršanu būvdarbiem Stapriņu ciema pieslēgšanai Ādažu 
centralizētajai ūdensapgādes un kanalizācijas sistēmai. 

3. Informatīvs ziņojums par SIA “Garkalnes ūdens” likvidāciju. 

4. Par projekta “Ādažu vidusskolas apkures sistēmas pāreja uz atjaunojamiem 
energoresursiem” pārtraukšanu. 

5. Par finansējuma piešķiršanu pedagogu darba samaksai Ādažu novada Mākslu skolā. 

6. Par Ādažu novada Mākslu skolas dalību Valsts kultūrkapitāla fonda konkursā. 

7. Par telpas nodošanu bezatlīdzības lietošanā biedrībai “Senči”. 

8. Par redakcionāliem labojumiem Ādažu novada domes 2022.gada 28.decembra lēmumā. 
Nr. 611 “Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam 
“Lantveiduļi”, Garkalnē”. 

9. Par saistošo noteikumu “Grozījumi Ādažu novada pašvaldības 2022. gada 22. jūnija 
saistošajos noteikumos Nr. 61/2022 “Par pašvaldības aģentūras “Carnikavas 
komunālserviss” maksas pakalpojumiem siltumenerģijas apgādē un ūdensapgādē”” 
projektu. 

10. Par nolikuma “Grozījumi Ādažu novada pašvaldības 22.06.2022. nolikumā Nr. 21 
“Koku izvērtēšanas komisijas nolikums”” projektu. 

11. Par izmaiņām Koku izvērtēšanas komisijas sastāvā. 

12. Par grozījumiem Ādažu novada domes 28.12.2022. lēmumā Nr. 600 “Par darba grupas 
izveidi publisko ūdeņu apsaimniekošanas un izmantošanas kārtības noteikšanai”. 

13. Par ūdensvada un kanalizācijas trases pieņemšanu pašvaldības īpašumā bez atlīdzības 
Žagatu ielā. 

14. Par valsts pamatbudžeta valsts autoceļa fonda programmai piešķiramo līdzekļu 
izlietojuma plānu 2023.-2025. gadam. 

15. Par nekustamā īpašuma lietošanas mērķa maiņu Draudzības iela 34 zemes vienībai. 

16. Par pašvaldības nekustamā īpašuma zemes starpgabala atsavināšanu. 

17. Par nekustamo īpašumu “Kāpas iela 26” un “Elīzes iela 1” atsavināšanu. 

18. Par nekustamā īpašuma “Muzeja iela 5” izsoles atzīšanu par nenotikušu un atkārtotas 
izsoles rīkošanu. 

19. Par nekustamā īpašuma “Sintēzes iela 3” izsoles atzīšanu par nenotikušu un atkārtotas 
izsoles rīkošanu. 

20. Par nosacītās cenas apstiprināšanu nekustamajam īpašumam “Medus iela 16”. 

21. Par nosacītās cenas apstiprināšanu nekustamajam īpašumam “Atmatas”. 

22. Par zemes nomas līguma termiņa pagarināšanu pašvaldības garāžu ēku Alderu iela 33, 
Alderi uzturēšanai un turpmākai atsavināšanai. 

23. Informatīvais ziņojums par adrešu sakārtošanu 2022.-2023. gados. 

24. Informatīvs ziņojums par energoresursu izmantošanas rezultātiem Ādažu novada 
pašvaldībā 2022. gada decembrī. 

25. Pašvaldības domes priekšsēdētājas atskaite par Plūdu risku un Sadarbības teritorijas 
civilās aizsardzības komisijas 03.01.2023. sēdes lēmumiem. 
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26. Par līdzfinansējuma apmēru  privātajām vispārējās izglītības iestādēm 2023. gadā. 

27. Par viena izglītojamā uzturēšanas izdevumiem Ādažu novada pašvaldības izglītības 
iestādēs no 2023. gada 1. janvāra. 

28. Par līdzfinansējuma apmēru  bērnu uzraudzības pakalpojuma sniedzējiem 2023. gadā. 

29. Par pašvaldības izmaksām privātām pirmsskolas izglītības iestādēm 2023. gadā. 

30. Par amatpersonu un darbinieku mēnešalgām 2023. gadā un izmaiņām amatu sarakstā. 

31. Par pašvaldības 2023. gada budžeta projektu. 

1. Par Finanšu komitejas 2023. gada 18. janvāra sēdes darba kārtību 
(Karīna Miķelsone)  

K. MIĶELSONE ierosina izņemt no Finanšu komitejas šā gada 18. janvāra sēdes darba kārtības 
6. jautājumu “Par dalību projektā “Nacionālie koordinatori Eiropas programmas ieviešanai 
Latvijas pieaugušo izglītībā”” un papildināt ar šādiem jautājumiem, attiecīgi mainot pārējo 
jautājumu numerāciju:  

1. 6. jautājumu “Par Ādažu novada Mākslu skolas dalību Valsts kultūrkapitāla fonda 
konkursā”; 

2. 9. jautājumu “Par saistošo noteikumu “Grozījumi Ādažu novada pašvaldības 2022. gada 
22. jūnija saistošajos noteikumos Nr. 61/2022 “Par pašvaldības aģentūras “Carnikavas 
komunālserviss” maksas pakalpojumiem siltumenerģijas apgādē un ūdensapgādē” 
projektu”;  

3. 25. jautājumu “Par līdzfinansējuma apmēru privātajām vispārējās izglītības iestādēm”;  

4. 26. jautājumu “Par līdzfinansējuma apmēru bērnu uzraudzības pakalpojuma 
sniedzējiem 2023. gadā”;  

5. 27. jautājumu “Par viena izglītojamā uzturēšanas izdevumiem Ādažu novada 
pašvaldības izglītības iestādēs no 2023. gada 1. janvāra”;  

6. 28. jautājumu “Par pašvaldības izmaksām privātām pirmsskolas izglītības iestādēm 
2023. gadā”. 

Papildus aicina darba kārtības 21. jautājumu “Par amatpersonu un darbinieku mēnešalgām 
2023. gadā un izmaiņām amatu sarakstā” izskatīt kā 29. jautājumu, attiecīgi mainot pārējo 
jautājumu numerāciju. 

I. KRASTIŅŠ rosina iekļaut darba kārtībā 32. jautājumu “Informatīvs ziņojums par KNAB 
uzsākto kriminālvajāšanu pret fizisku personu par kukuļa piedāvāšanu Ādažu novada 
pašvaldības domes deputātam”. 

K.MIĶELSONE aicina deputātus balstot par deputāta I. Krastiņa ierosinājumu. 

Atklāti balsojot, ar 2 balsīm "Par" (Imants Krastiņš (JKP), Jānis Leja (S)), "Pret" – 9 (Sniedze 
Brakovska (LRA), Valērijs Bulāns (LRA), Kerola Dāvidsone (LRA), Genovefa Kozlovska 
(LZS), Antra Krasta (LZA), Liāna Pumpure (LRA), Raivis Pauls (LZS), Arnis Rozītis (LRA), 
Jānis Ruks (LRA)), "Atturas" – 2, (Raitis Kubuliņš (LZP), Gatis Miglāns (LZS)), KOMITEJA 
NOLEMJ: 

Neiekļaut Finanšu komitejas šā gada 18. janvāra sēdes darba kārtībā 32. jautājumu 
“Informatīvs ziņojums par KNAB uzsākto kriminālvajāšanu pret fizisku personu par 
kukuļa piedāvāšanu Ādažu novada pašvaldības domes deputātam”. 

*** 
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K. MIĶELSONE, pamatojoties uz pašvaldības domes  2021. gada 1. jūlija saistošo noteikumu 
Nr. 1/2021 “Ādažu novada pašvaldības nolikums” 98.6. apakšpunktu, izsludina pārtraukumu. 

Pārtraukums no plkst. 09.14 līdz plkst. 09.22. 

*** 

Plkst. 9.22 A. DENIŅA piedalās sēdē.  

K. MIĶELSONE ierosina balsot par Finanšu komitejas šā gada 18. janvāra sēdes darba kārtības 
apstiprināšanu. 

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par" (Sniedze Brakovska (LRA), Valērijs Bulāns (LRA), Kerola 
Dāvidsone (LRA), Arta Deniņa (JKP), Genovefa Kozlovska (LZS), Antra Krasta (LZA), Raitis 
Kubuliņš (LZP), Jānis Leja (S), Gatis Miglāns (LZS), Karīna Miķelsone (LRA), Liāna Pumpure 
(LRA), Raivis Pauls (LZS), Arnis Rozītis (LRA), Jānis Ruks (LRA)), "Pret" – nav, "Atturas" – 
1 (Imants Krastiņš (JKP)), KOMITEJA NOLEMJ: 

Apstiprināt Finanšu komitejas 2023. gada 18. janvāra sēdes darba kārtību. 

 
2. Par finansējuma piešķiršanu būvdarbiem Stapriņu ciema pieslēgšanai Ādažu 

centralizētajai ūdensapgādes un kanalizācijas sistēmai 
(Aivars Dundurs) 

Ziņo par finansējuma piešķiršanu būvdarbiem Stapriņu ciema pieslēgšanai Ādažu 
centralizētajai ūdensapgādes un kanalizācijas sistēmai. Informē par SIA “Ādažu ūdens” valdes 
ziņojumu par to, ka 2015. gada 30. martā starp Ādažu novada pašvaldību, SIA “Ādažu ūdens” 
un Daumantu Krastu tika noslēgts sadarbības līgums Nr. 03/314 “Ādažu novada 26.06.2007 
sēdes lēmuma Nr. 65 par detāplānojuma “Rīgas rajona Ādažu novada zemesgabalu 
“Mežstapriņi”, “Krastnieki” un “Piekrastnieki” realizāciju un ūdensvada un kanalizācijas tīkla 
izbūvi” . Informē, ka Daumants Krasts ir veicis ūdensapgādes un kanalizācijas tīklu 
projektēšanu un izbūvi līdz Lielstapriņu un Stapriņu ielas krustojumam, tādējādi izpildot savas 
saistības. 

SIA “Ādažu ūdens” veica Stapriņu ciema mājsaimniecību un perspektīvo attīstītāju aptauju par 
pieslēgšanos centrālajiem kanalizācijas un ūdensvada tīkliem, un saņēma apstiprinošas atbildes 
no 38 mājsaimniecībām par vēlmi pieslēgties centrālajiem kanalizācijas un ūdensvada tīkliem, 
kā arī no attīstītājiem tika saņemts apliecinājums, ka tuvākajos trijos gados varētu pieslēgties 
vēl 193 mājsaimniecības.     

Pēc tirgus izpētes būvdarbu paredzamā līguma summa varētu sastādīt apmēram 150000 euro 
bez PVN. Precīzas izmaksas būs zināmas pēc iepirkuma procedūras.  

Būvdarbu rezultātā Stapriņu ciema esošās mājsaimniecības tiks nodrošinātas ar centralizētās 
kanalizācijas un ūdensvada pieslēgumiem, kā arī tiks nodrošināta iespēja pieslēgt pie 
kanalizācijas un ūdensvada tīkliem ciemata Stapriņi esošās zemes vienības, kuras perspektīvā 
ir plānots atdalīt atsevišķos zemes gabalos.    

Projektēšanas darbus kanalizācijas un ūdensapgādes sistēmas pieslēguma izbūvei un 
būvuzraudzību par saviem līdzekļiem ir gatavs veikt SIA “Ādažu ūdens”, paredzot tos savā 
2023. gada budžetā, un ka projektēšanas darbi tiktu pabeigti līdz 2023. gada 10. aprīlim. Pēc 
būvprojekta izvērtēšanas SIA “Ādažu ūdens” varētu veikt iepirkumu par būvniecību Stapriņu 
ciema pieslēgšanai Ādažu centralizētajai ūdensapgādes un kanalizācijas sistēmai. 

Aicina iekļaut pašvaldības 2023. gada budžeta projektā finanšu līdzekļus 150000 euro, t.sk. 
pievienotās vērtības nodokli, Stapriņu ciema pieslēgšanas Ādažu centralizētajai ūdensapgādes 
un kanalizācijas sistēmai būvdarbu pakalpojumu apmaksai. 
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Atklāti balsojot, ar 15 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par finansējuma piešķiršanu būvdarbiem Stapriņu ciema pieslēgšanai 
Ādažu centralizētajai ūdensapgādes un kanalizācijas sistēmai” projektu un virzīt to 
izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 25. janvāra sēdē. 

3. Informatīvs ziņojums par SIA “Garkalnes ūdens” likvidāciju 
(Aivars Dundurs) 

Ziņo par SIA “Garkalnes ūdens” likvidāciju  pamatlīdzekļu, administratīvo resursu un klientu 
sadalīšanu starp Ropažu novada un Ādažu novada pašvaldībām un sagatavoto lēmuma “Par 
SIA “Garkalnes ūdens” reorganizāciju” (turpmāk – projekts) projektu.  

Informē, ka pašvaldībai pieder kapitālsabiedrība SIA “Ādažu ūdens”, kas nodrošina 
ūdenssaimniecības pakalpojumu sniegšanu iedzīvotājiem pašvaldības administratīvajā 
teritorijā, un starp pašvaldību un SIA “Ādažu ūdens” ir spēkā esošs atbilstošs līgums.  

SIA “Ādažu ūdens” un SIA “Garkalnes ūdens” šā gada janvārī vienojās par metodiku, kā varētu 
tikt veikta SIA “Garkalnes ūdens” klientu un tīklu nodalīšana un pārņemšana. SIA “Ādažu 
ūdens” apliecina, ka sašķeļot SIA “Garkalnes ūdens” un pārņemot nodalītās daļas, tai ne 
pārņemšanas procesā, ne ūdenssaimniecības pakalpojumu turpmākajā nodrošināšanā nebūs 
administratīvu vai tehnisku šķēršļu. Ja SIA “Garkalnes ūdens” pamatlīdzekļi un klienti tiks 
nošķirti starp abām pašvaldībām, tad SIA “Ādažu ūdens” spēs turpināt sniegt Ādažu novada 
teritorijā esošajiem “Garkalnes ūdens” klientiem ūdenssaimniecības pakalpojumus un ar to 
saistītos izdevumus plānots segt ar klientu maksājumiem par ūdenssaimniecības 
pakalpojumiem.  

Reorganizācijas procesā abām pašvaldībām un kapitālsabiedrībām jāvienojas par projekta 
ietvaros uzņemto saistību izpildes rezultātiem un iespējamajām finanšu sankcijām, ja līdz 2023. 
gada nogalei netiks izpildītas projekta II kārtā uzņemtās saistības attiecībā uz pieslēgumu 
skaitu, kas var rezultēties ar uzraugošas iestādes noteiktu finanšu korekciju.  

Atklāti balsojot, ar 15 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

1. Pieņemt informāciju zināšanai.  

2. Atbalstīt lēmuma “Par SIA “Garkalnes ūdens” reorganizāciju” projektu un virzīt to 
izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 25. janvāra sēdē. 

4. Par projekta “Ādažu vidusskolas apkures sistēmas pāreja uz atjaunojamiem 
energoresursiem” pārtraukšanu 

(Juris Krūze) 

Ziņo, ka pašvaldības dome 2022. gada 13. maijā pieņēma lēmumu Nr. 229 “Par projektu 
“Ādažu vidusskolas apkures sistēmas pārejai uz atjaunojamiem energoresursiem””, uzdodot 
SIA “Ādažu namsaimnieks” (turpmāk – sabiedrība) sagatavot tehniski ekonomisko 
pamatojumu un projekta pieteikumu dalībai Centrālās finanšu un līgumu aģentūras  
izsludinātajā atklātajā projektu iesniegumu atlasē 4.3.1. specifiskā atbalsta mērķa “Veicināt 
energoefektivitāti un vietējo AER izmantošanu centralizētajā siltumapgādē” trešās projektu 
iesniegumu atlases kārtas ietvaros saskaņā ar Ministru kabineta 2017. gada 22. augusta 
noteikumiem Nr. 495 “Darbības programmas “Izaugsme un nodarbinātība” 4.3.1. specifiskā 
atbalsta mērķa “Veicināt energoefektivitāti un vietējo AER izmantošanu centralizētajā 
siltumapgādē” trešās projektu iesniegumu atlases kārtas īstenošanas noteikumi”.  

Ņemot vērā, ka atbilstoši šī projekta realizācijas nosacījumiem tā izpilde jāpabeidz līdz šā gada 
31. decembrim un projekta līdzfinansējuma saņemšanas iespēja ir zema, kā arī būvnieks ir 
informējis sabiedrību, ka, ņemot vērā ilgo projekta iesnieguma izskatīšanu, pastāv vairāki riski 
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nepabeigt projektu sākotnējos garantētajos izpildes termiņos, kopumā pašvaldībai viss iepriekš 
norādītais paaugstina risku uzņemties nozīmīgas un šobrīd neparedzamas neattiecināmās 
izmaksas. 

Atklāti balsojot, ar 15 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par projekta “Ādažu vidusskolas apkures sistēmas pāreja uz 
atjaunojamiem energoresursiem” pārtraukšanu” projektu un virzīt to izskatīšanai 
pašvaldības domes šā gada 25. janvāra sēdē. 

5. Par finansējuma piešķiršanu pedagogu darba samaksai Ādažu novada Mākslu skolā 
(Kaspars Rubenis) 

Ziņo, ka Ādažu novada Mākslu skolā (turpmāk – ĀNMS) pedagogu slodze tiek noteikta saskaņā 
ar ārējiem normatīvajiem aktiem. Informē, ka 2022. gada 13. decembrī tika pieņemti Ministru 
kabineta noteikumi Nr. 787 “Grozījumi Ministru kabineta 2016. gada 5. jūlija noteikumos Nr. 
445 “Pedagogu darba samaksas noteikumi”” (turpmāk – noteikumiem Nr. 787), pakāpeniski 
sabalansējot profesionālās ievirzes mākslu jomas izglītības programmu pedagogu slodzi, 
nosakot, ka no 2023. gada 1. janvāra vienā slodzē (30 h) tiek ietvertas 26 kontaktstundas un 4 
stundas citu pienākumu veikšanai (iepriekš 28:2).  

Kultūras ministrija virzīja grozījumus Ministru kabineta 2011. gada 27. decembra noteikumos 
Nr. 1035 “Kārtība, kādā valsts finansē profesionālās ievirzes mākslas, mūzikas un dejas 
izglītības programmas” (turpmāk – finansēšanas kārtība), precizējot finansējuma aprēķinu 
2023. gadam saistībā ar pedagogu darba slodzes izmaiņām no 2023. gada 1. janvāra un  nosakot 
izglītības iestāžu dibinātājiem ieplānot papildu finansējumu pedagogu darba slodzes 
sabalansēšanai no 2023. gada 1. janvāra.  

Par iepriekš minētajiem grozījumiem 2022. gada 19.decembrī Latvijas Nacionālais kultūras 
centrs informēja pašvaldību dibinātās izglītības iestādes kā rezultātā priekšlikuma izpildei būs 
ietekme uz pašvaldības budžetu.  

Pamatojoties uz noteikumiem Nr. 787 un Ministru kabineta 2016. gada 5. jūlija noteikumiem 
Nr. 445 “Pedagogu darba samaksas noteikumi” (turpmāk – noteikumi Nr. 445) un valsts 
budžeta mērķdotācijas sadalījuma apjomu 2023. gadam, pašvaldību izglītības iestāžu 
profesionālās ievirzes izglītības programmu pedagogu darba samaksai būs nepieciešami 
papildus 59699,61 euro (darba devēja nodokļus ieskaitot).  

Noteikumu Nr. 445 16. punktā noteikts, ka profesionālās ievirzes izglītības iestāžu pedagogiem, 
kuriem tarifikācijā ir noteikta darba slodze nedēļā, mēneša darba algu aprēķina, izmantojot šādu 
formulu:  M = A × st : sl  

M – mēneša darba alga; 
A – mēneša darba algas likme; 
st – tarificēto darba stundu skaits nedēļā; 
sl – darba slodze nedēļā, kas atbilst vienai mēneša 
darba algas likmei. 

Plkst. 10.24 A. Deniņa un I. Krastiņš atstāja sēdi.  

Pamatojoties uz Pašvaldību likuma 4. panta pirmās daļas 4. punktu un noteikumiem Nr. 445, 

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par" Sniedze Brakovska (LRA), Valērijs Bulāns (LRA), Kerola 
Dāvidsone (LRA), Genovefa Kozlovska (LZS), Antra Krasta (LZA), Raitis Kubuliņš (LZP),  
Jānis Leja (S), Gatis Miglāns (LZS), Karīna Miķelsone (LRA),Liāna Pumpure (LRA), Raivis 
Pauls (LZS), Arnis Rozītis (LRA), Jānis Ruks (LRA)), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Arta 
Deniņa (JKP), Imants Krastiņš (JKP) atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

M   558,28 euro M   601,23 euro 
A    977 euro A    977 euro 
st    16  st    16  
sl    28  sl    26  
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Atbalstīt finansējuma piešķiršanu pedagogu darba samaksai Ādažu novada Mākslu skolā 
un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 25. janvāra sēdē. 

6. Par Ādažu novada Mākslu skolas dalību Valsts kultūrkapitāla fonda konkursā 
(Kaspars Rubenis) 

Ziņo par ierosinājumu atbalstīt skolas dalību Valsts Kultūrkapitāla fonda kultūras projektu 
konkursā Mūzikas nozarē ietvaros izsludinātajā atklātu konkursu mērķprogrammā “Mūzikas 
izglītības iestāžu materiāli tehniskās bāzes uzlabošana” (turpmāk – projekts), nodrošinot 
mūzikas izglītības izcilību un starptautisku konkurētspēju, veidojot un uzlabojot nepieciešamo 
materiāli tehnisko bāzi. Projekta pieteikums jāiesniedz līdz šā gada 20. janvārim.  

Plkst. 10.29 A. DENIŅA piedalās sēdē.  

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Imants Krastiņš (JKP) atstāja 
sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt dalību Ādažu novada Mākslu skolas dalību Valsts kultūrkapitāla fonda 
konkursā. 

7. Par telpas nodošanu bezatlīdzības lietošanā biedrībai “Senči” 
(Ilona Gotharde) 

Ziņo, ka šā gada 9. janvārī saņemts Carnikavas senioru biedrības “Senči” (turpmāk – biedrība 
(reģistrācijas Nr. 40008216285, juridiskā adrese: Zušu iela 20, Carnikava, Carnikavas pag., 
Ādažu nov., LV-2163)) iesniegumu (pašvaldības reģ. Nr. ĀNP/1-11-1/23/181) ar lūgumu nodot 
bezatlīdzības lietošanā pašvaldībai piederošo telpu (t.i., Lielo zāli) Carnikavas kultūras namā 
“Ozolaine” senioriem publiski pieejamu bezmaksas pasākumu organizēšana veselības 
stiprināšanas, tradīciju veicināšanas un kultūras jomā, un telpas plānots izmantot pirmdienās no 
plkst. 11.00 līdz 12.45, un ceturtdienās no plkst. 9.00 līdz 10.45. Informē, ka biedrība jau 
izmanto telpas no šā gada 1. janvāra. 

Lursoft datu bāzes reģistrā ir ieraksts, ka biedrības darbības mērķi ir veicināt novada iedzīvotāju 
kvalitātes uzlabošanu, kultūras dzīves, izglītošanās iespēju, kā arī vietējās uzņēmējdarbības 
vides uzlabošanos, senioru iesaistīšanos sabiedriskajos procesos vietējā, reģionālā, nacionālā 
līmenī un starptautiski, piesaistīt nepieciešamo finansējumu un īstenot projektus, kuru mērķis 
ir Carnikavas ciema attīstība un senioru dzīves kvalitātes uzlabošana.  

Pašvaldības domes 2022. gada 23. februāra lēmuma Nr. 54 “Par nomas maksas noteikšanu 
Ādažu novada kultūras centra telpu nomu un pakalpojumu maksām” 8. punktā noteikts, ka telpu 
bezatlīdzības lietošana iespējama tikai Publiskas personas finanšu līdzekļu un mantas 
izšķērdēšanas novēršanas likumā paredzētajos gadījumos, bet 3.1. apakšpunktā noteikta maksa 
par Carnikavas kultūras nama “Ozolaine” Lielās zāles nomas maksa 16,00 euro/h bez PVN. 

Plkst. 10.35 I. KRASTIŅŠ piedalās sēdē.  

Atklāti balsojot, ar 15 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par telpas nodošanu bezatlīdzības lietošanā Carnikavas senioru 
biedrībai “Senči”” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 25. janvāra 
sēdē. 

8. Par redakcionāliem labojumiem Ādažu novada domes 2022.gada 28.decembra 
lēmumā Nr. 611 “Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam 

“Lantveiduļi”, Garkalnē” 
(Silvis Grīnbergs) 
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Ziņo, ka pašvaldības domes 2022.gada 28.decembra lēmumā Nr. 611 “Par zemes ierīcības 
projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam “Lantveiduļi”, Garkalnē” konstatēta kļūda, 
adresācijā nepareizi nosakot adresi. 

Atklāti balsojot, ar 15 balsīm "Par" , "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par redakcionāliem labojumiem Ādažu novada domes 2022.gada 
28.decembra lēmumā Nr. 611 “Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam 
īpašumam “Lantveiduļi”, Garkalnē”” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes 
šā gada 25. janvāra sēdē. 

9. Par saistošo noteikumu “Grozījumi Ādažu novada pašvaldības 2022. gada 22. jūnija 
saistošajos noteikumos Nr. 61/2022 “Par pašvaldības aģentūras “Carnikavas 

komunālserviss” maksas pakalpojumiem siltumenerģijas apgādē un ūdensapgādē”” 
projektu 

(Lauris Bernāns) 

Ziņo par saistošo noteikumu “Grozījumi Ādažu novada pašvaldības 2022. gada 22. jūnija 
saistošajos noteikumos Nr. 61/2022 “Par pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” 
maksas pakalpojumiem siltumenerģijas apgādē un ūdensapgādē”” un p/a “Carnikavas 
komunālserviss siltumenerģijas tarifu projektu (1. pielikums). 

K. MIĶELSONE, L. BERNĀRS, J. KRŪZE, I. KRASTIŅŠ, A. DENIŅA debatē par tarifa 
pieaugumu un rīkiem, kādus būt nepieciešams pielietot, lai informētu iedzīvotājus par saistošo 
noteikumu grozījumiem. 

A. DENIŅA rosina veikt nelielu izpēti par divu istabu dzīvokļa vidējām komunālajām 
izmaksām viena mēneša griezumā.  

K. MIĶELSONE pauž viedokli, ka būtu nepieciešams pagarināt komunālo rēķinu samaksas 
periodus, apdomājot arī iespēju par perioda maksājumiem.  

L. BERNĀRS vērš uzmanību, ka Carnikavas pagasta apkures katla māja ir būvēta pirms 20 
gadiem, līdz ar to nav sadalīta katlu jauda, kas veicinātu mazāku siltuma patēriņu.  

I. KRASTIŅŠ uzsver, ka precīzi un saprotami ir jāinformē novada iedzīvotāji par komunālo 
pakalpojumu tarifu kāpumu. 

V. BULĀNS, E. KĀPA debatē par saistošo noteikumu tālāko virzību. (E. Kāpa uzsver, ka 
šobrīd būtu nepieciešams atbalstīt šos saistošos noteikumus, jo tie tiktu virzīti publiskai 
apspriedei).  

K. MIĶELSONE ierosina uzdod p/a “Carnikavas komunālserviss” direktora 2. vietniekam L. 
Bernānam sagatavot informāciju par komunālajām izmaksām divu istabu dzīvoklim, kā arī 
relīzi sabiedrības informēšanai par grozījumiem maksas pakalpojumiem siltumenerģijas apgādē 
un ūdensapgādē, pievienojot izmaksu tāmi.  

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par" (Sniedze Brakovska (LRA), Valērijs Bulāns (LRA), Kerola 
Dāvidsone (LRA), Genovefa Kozlovska (LZS), Antra Krasta (LZA), Imants Krastiņš (JKP), 
Raitis Kubuliņš (LZP), Jānis Leja (S), Gatis Miglāns (LZS), Karīna Miķelsone (LRA), Liāna 
Pumpure (LRA), Raivis Pauls (LZS), Arnis Rozītis (LRA), Jānis Ruks (LRA)), "Pret" – nav, 
"Atturas" – 1 (Arta Deniņa (JKP)), KOMITEJA NOLEMJ: 

1. Atbalstīt saistošo noteikumu “Grozījumi Ādažu novada pašvaldības 2022. gada 22. 
jūnija saistošajos noteikumos Nr. 61/2022 “Par pašvaldības aģentūras “Carnikavas 
komunālserviss” maksas pakalpojumiem siltumenerģijas apgādē un ūdensapgādē”” 
projektu un virzīt publiskajai apspriešanai.  
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2. Uzdot p/a “Carnikavas komunālserviss” direktora 2. vietniekam L.Bernānam sagatavot 
informāciju par komunālajām izmaksām divu istabu dzīvoklim, kā arī relīzi sabiedrības 
informēšanai par grozījumiem maksas pakalpojumiem siltumenerģijas apgādē un 
ūdensapgādē, pievienojot izmaksu tāmi.  

10. Par nolikuma “Grozījumi Ādažu novada pašvaldības 22.06.2022. nolikumā Nr. 21 
“Koku izvērtēšanas komisijas nolikums”” projektu 

(Elīna Klindžāne) 

Ziņo par nolikuma “Grozījumi Ādažu novada pašvaldības 22.06.2022. nolikumā Nr. 21 “Koku 
izvērtēšanas komisijas nolikums”” projektu, kas nosaka, ka Koku izvērtēšanas komisija ir 
Attīstības komitejas pārraudzībā. 

Atklāti balsojot, ar 15 balsīm "Par, "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt nolikuma “Grozījumi Ādažu novada pašvaldības 22.06.2022. nolikumā Nr. 21 
“Koku izvērtēšanas komisijas nolikums”” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības 
domes šā gada 25.janvāra sēdē. 

11. Par izmaiņām Koku izvērtēšanas komisijas sastāvā 

(Elīna Klindžāne) 
 

Ziņo, ka ar pašvaldības domes 2022. gada 22. jūnija lēmumu Nr. 307 “Par koku izvērtēšanas 
komisijas sastāva apstiprināšanu” komisijas sastāvā tika ievēlēta Laura Breidaka, kura šā gada 
13. janvārī izbeidza darba tiesiskās attiecības ar p/a “Carnikavas komunālserviss”. Tādējādi, ir 
jāveic izmaiņas komisijas sastāvā, iekļaujot Aivi Šumilu, p/a “Carnikavas komunālserviss” 
Carnikavas Labiekārtošanas nodaļas vadītāju. 

Atklāti balsojot, ar 15 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par izmaiņām Koku izvērtēšanas komisijas sastāvā” projektu un virzīt 
to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 25. janvāra sēdē. 

12. Par grozījumiem Ādažu novada domes 28.12.2022. lēmumā Nr. 600 “Par darba 
grupas izveidi publisko ūdeņu apsaimniekošanas un izmantošanas kārtības noteikšanai 

(Elīna Klindžāne) 

 
Ziņo, ka ar pašvaldības domes 2022. gada 28. decembra lēmumu Nr. 600 “Par darba grupas 
izveidi publisko ūdeņu apsaimniekošanas un izmantošanas kārtības noteikšanai” tika izveidota 
darba grupu, ievēlot tajā arī p/a “Carnikavas komunālserviss” vides inženieri Lauru Breidaku. 
Šā gada 13.janvārī Laura Breidaka izbeidza darba tiesiskās attiecības ar aģentūru un 
nepieciešams veikt izmaiņas darba grupas sastāvā, ievēlot tajā citu personu. 

K. MIĶELSONE, I. KRASTIŅŠ, E. KLINDŽĀNE debatē par darba grupas sastāvu. 

I. KRASTIŅŠ rosina, ka darba grupas sastāvā būtu jāiekļauj trīs Ādažu novada iedzīvotāji: 
Vārds Uzvārds, Vārds Uzvārds un Vārds Uzvārds.  

K. MIĶELSONE aicina uzdot p/a “Carnikavas komunālserviss” Administratīvās nodaļas 
vadītājai, juristei Elīnai Klindžānei sazināties ar minētajiem iedzīvotājiem, aicinot iekļaut viņus 
darba grupā. 

Atklāti balsojot, ar 15 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

1. Atbalstīt lēmuma “Par grozījumiem Ādažu novada domes 28.12.2022. lēmumā Nr. 600 
“Par darba grupas izveidi publisko ūdeņu apsaimniekošanas un izmantošanas kārtības 
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noteikšanai” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 25. janvāra 
sēdē. 

2. Uzdot p/a “Carnikavas komunālserviss” Administratīvās nodaļas vadītājai, juristei 
Elīnai Klindžānei sazināties ar Ādažu novada iedzīvotājiem (Vārds Uzvārds, Vārds 
Uzvārds, Vārds Uzvārds, Vārds Uzvārds), aicinot iekļaut viņus darba grupas par 
publisko ūdeņu apsaimniekošanas un izmantošanas kārtības noteikšanu sastāvā. 

13. Par ūdensvada un kanalizācijas trases pieņemšanu pašvaldības īpašumā bez 
atlīdzības Žagatu ielā 

(Lauris Bernārs) 
 

Ziņo par dzīvojamās mājas Teteru iela 12, Kalngalē, Carnikavas pagastā, Ādažu novadā, 
īpašnieka  Vārds Uzvārds (turpmāk – īpašnieks) 2022. gada 6. decembra  iesniegumu 
(pašvaldības reģ. Nr. ĀNP/1-11-1/22/6218) ar lūgumu viņa īpašumā esošo ūdensvada un 
kanalizācijas trases pārņemšanu pašvaldības īpašumā. 

Plkst. 11:37 A. DENIŅA atstāj sēdi.  

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Arta Deniņa (JKP) atstāja 
sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par ūdensvada un kanalizācijas trases pieņemšanu pašvaldības 
īpašumā bez atlīdzības Žagatu ielā” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes 
šā gada 25. janvāra sēdē. 

14. Par valsts pamatbudžeta valsts autoceļa fonda programmai piešķiramo līdzekļu 
izlietojuma plānu 2023.-2025. gadam 

(Artis Brūvers) 

Ziņo, ka atbilstoši Ministru kabineta 2008. gada 11. marta noteikumu Nr. 173 “Valsts 
pamatbudžeta valsts autoceļa fonda programmai piešķirto līdzekļu izlietošanas kārtība” 24. 
punktam, pašvaldība  plāno valsts pamatbudžeta valsts autoceļa fonda programmas ietvaros 
pašvaldībai paredzamo piešķiramo līdzekļu izlietojumu vidējā (triju gadu) termiņā. 

Plkst. 11.40 J. LEJA atstāja sēdi.  

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Arta Deniņa (JKP), Jānis 
Leja (S) atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par valsts pamatbudžeta valsts autoceļa fonda programmai 
piešķiramo līdzekļu izlietojuma plānu 2023.-2025. gadam” un virzīt to izskatīšanai 
pašvaldības domes šā gada 25. janvāra sēdē. 

15. Par nekustamā īpašuma lietošanas mērķa maiņu Draudzības iela 34 zemes vienībai 
(Vollijs Kuks) 

Ziņo par nekustamā īpašuma Draudzības iela 34, Ādaži, Ādažu nov. īpašnieces Vārds Uzvārds 
2022. gada 28. decembra iesniegumu (pašvaldības reģ. Nr. ĀNP/1-11-1/22/6530) ar lūgumu 
mainīt īpašumam 0,3011 ha platībā nekustamā īpašuma lietošanas mērķi no “Individuālo 
dzīvojamo māju apbūve” uz mērķiem: “Individuālo dzīvojamo māju apbūve” 0,1019 ha platībā, 
“Zeme, uz kuras galvenā saimnieciskā darbība ir lauksaimniecība” 0,1641 ha platībā un “Ar 
maģistrālajām elektropārvades un sakaru līnijām un maģistrālajiem naftas, naftas produktu, 
ķimisko produktu, gāzes un ūdens cauruļvadiem saistīto būvju, ūdens ņemšanas un notekūdeņu 
attirīšanas būvju apbūve” (kods - 1201) 0,0351 ha platībā. 
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Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Arta Deniņa (JKP), Jānis 
Leja (S) atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par nekustamā īpašuma lietošanas mērķa maiņu Draudzības iela 34 
zemes vienībai” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 25. janvāra 
sēdē. 

16. Par pašvaldības nekustamā īpašuma zemes starpgabala atsavināšanu 
(Vollijs Kuks) 

Ziņo par Pašvaldības zemes īpašumu izvērtēšanas darba grupas ierosinājumu par nekustamā 
īpašuma zemes starpgabala, kas nav nepieciešams pašvaldības funkciju veikšanai, nodošanu 
atsavināšanai. 

Plkst. 11.46 J. LEJA piedalās sēdē. 

K. MIĶELSONE, V. KUKS, J. LEJA, E. KĀPA debatē par starpgabala atsavināšanas iespējām 
(J. Leja ierosina piesaistīt nekustamā īpašuma vērtētāju, kā arī mainīt nosaukumu “starpgabals”, 
definējot to, kā “zemesgabals”. V. Kuks informē, ka juridiski nav iespējams mainīt 
“starpgabals” nosaukumu. E. Kāpa ziņo, ka pašvaldībai nav tiesību noteikt nosacīto cenu par 
starpgabalu). 

V. BULĀNS informē, ka balsošanā nepiedalās interešu konflikta dēļ. 

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm "Par" (Sniedze Brakovska (LRA), Kerola Dāvidsone (LRA), 
Genovefa Kozlovska (LZS), Antra Krasta (LZA), Raitis Kubuliņš (LZP), Jānis Leja (S), Gatis 
Miglāns (LZS), Karīna Miķelsone (LRA), Liāna Pumpure (LRA), Raivis Pauls (LZS), Arnis 
Rozītis (LRA), Jānis Ruks (LRA)), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Imants Krastiņš (JKP)), 
"Nebalso" – 1 (Valērijs Bulāns (LRA)), (Arta Deniņa (JKP) atstāja sēdi), KOMITEJA 
NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par pašvaldības nekustamā īpašuma zemes starpgabala atsavināšanu” 
projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 25. janvāra sēdē. 

17. Par nekustamo īpašumu “Kāpas iela 26” un “Elīzes iela 1” atsavināšanu 
(Vollijs Kuks) 

Ziņo par ieceri pašvaldībai piederošo zemes īpašumu “Kāpas iela 26” un “Elīzes iela 1”, 
Kadaga, Ādažu pag., kas nav nepieciešami pašvaldības funkciju veikšanai, nodošanu 
atsavināšanai. 

Plkst. 11:56 A. DENIŅA piedalās sēdē.  

Atklāti balsojot, ar 15 balsīm "Par","Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par nekustamo īpašumu “Kāpas iela 26” un “Elīzes iela 1” 
atsavināšanu” un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 25. janvāra sēdē. 

18. Par nekustamā īpašuma “Muzeja iela 5” izsoles atzīšanu par nenotikušu un 
atkārtotas izsoles rīkošanu 

(Edvīns Šēpers) 

Ziņo par elektronisko izsoļu vietnē https://izsoles.ta.gov.lv 2022. gada 13. decembrī sagatavotu 
aktu Nr. 2980264/0/2022-AKT (turpmāk – akts) par pašvaldības nekustamā īpašuma ar 
kadastra numuru 8052 008 1600, kas sastāv no neapbūvētas zemes vienības 0,4265 ha platībā 
ar kadastra apzīmējumu 8052 008 1576 un adresi – Muzeja iela 5, Mežgarciems, Carnikavas 
pag., Ādažu nov., atkārtotās izsoles ar augšupejošu soli atzīšanu par nenotikušu. Akts 
apstiprināts Pašvaldības mantas iznomāšanas un atsavināšanas komisijas 2022. gada 13. 
decembra sēdē (prot. Nr. ĀNP/1-7-14-2/22/25). 



 

12 
 

Atklāti balsojot, ar 15 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par nekustamā īpašuma “Muzeja iela 5” izsoles atzīšanu par 
nenotikušu un atkārtotas izsoles rīkošanu” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības 
domes šā gada 25. janvāra sēdē. 

19. Par nekustamā īpašuma “Sintēzes iela 3” izsoles atzīšanu par nenotikušu un 
atkārtotas izsoles rīkošanu 

(Edvīns Šēpers) 

Ziņo par elektronisko izsoļu vietnē https://izsoles.ta.gov.lv 2022. gada 13. decembrī sagatavotu 
aktu Nr. 2980261/0/2022-AKT (turpmāk – Akts) par pašvaldības nekustamā īpašuma ar 
kadastra numuru 8052 008 1604, kas sastāv no neapbūvētas zemes vienības 0,8265 ha platībā 
ar kadastra apzīmējumu 8052 008 1569 un adresi – Sintēzes iela 3, Mežgarciems, Carnikavas 
pag., Ādažu nov., atkārtotās izsoles ar augšupejošu soli atzīšanu par nenotikušu. Akts 
apstiprināts Pašvaldības mantas iznomāšanas un atsavināšanas komisijas 2022. gada 13. 
decembra sēdē (prot. Nr. ĀNP/1-7-14-2/22/25). 

Atklāti balsojot, ar 15 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par nekustamā īpašuma “Sintēzes iela 3” izsoles atzīšanu par 
nenotikušu un atkārtotas izsoles rīkošanu” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības 
domes šā gada 25. janvāra sēdē. 

20. Par nosacītās cenas apstiprināšanu nekustamajam īpašumam “Medus iela 16” 
(Edvīns Šēpers) 

Ziņo par nosacītās cenas apstiprināšanu nekustamajam īpašumam “Medus iela 16”.  Informē, 
kas ar pašvaldības domes 2022. gada 23. novembra lēmumu Nr. 544 “Par pašvaldības 
nekustamā īpašuma atsavināšanu Medus iela 16” tika atļauts atsavināt pašvaldībai piederošais 
nekustamais īpašums ar kadastra numuru 8052 006 0333, kura sastāvā atrodas zemes vienība 
0,0730 ha platībā ar kadastra apzīmējumu 8052 006 0333 un adresi – Medus iela 16, Garupe, 
Carnikavas pag., Ādažu nov. (turpmāk – zemes vienība), pārdodot to par brīvu cenu uz zemes 
vienības esošo, zemesgrāmatā ierakstīto ēku (būvju) īpašniekam. 

Atklāti balsojot, ar 15 balsīm "Par, "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par nosacītās cenas apstiprināšanu nekustamajam īpašumam “Medus 
iela 16”” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 25. janvāra sēdē. 

21. Par nosacītās cenas apstiprināšanu nekustamajam īpašumam “Atmatas” 
(Edvīns Šēpers) 

Ziņo par nosacītās cenas apstiprināšanu nekustamajam īpašumam “Atmatas”. Informē, ka ar 
pašvaldības domes 2022. gada 23. novembra lēmumu Nr. 557 “Par pašvaldības nekustamā 
īpašuma “Atmatas” atsavināšanu” tika atļauts atsavināt pašvaldībai piederošu nekustamo 
īpašumu “Atmatas” ar kadastra numuru 8044 011 0066, kura sastāvā atrodas zemes vienība 
0,1207 ha platībā ar kadastra apzīmējumu 8044 011 0066 un adresi – Podnieku iela 10, Ādaži, 
Ādažu nov. (turpmāk – zemes vienība), pārdodot to par brīvu cenu uz zemes vienības esošo, 
zemesgrāmatā ierakstīto ēku (būvju) īpašniekam. 

Atklāti balsojot, ar 15 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par nosacītās cenas apstiprināšanu nekustamajam īpašumam 
“Atmatas”” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 25. janvāra sēdē. 

*** 
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K. MIĶELSONE, pamatojoties uz pašvaldības domes  2021. gada 1. jūlija saistošo noteikumu 
Nr. 1/2021 “Ādažu novada pašvaldības nolikums” 98.6. apakšpunktu, izsludina pārtraukumu. 

Pārtraukums no plkst.12.10 līdz plkst. 12.45. 

*** 

22. Par zemes nomas līguma termiņa pagarināšanu pašvaldības garāžu ēku Alderu iela 
33, Alderi uzturēšanai un turpmākai atsavināšanai 

(Nadežda Rubina) 

Ziņo, ka pašvaldībai pieder garāžu ēka Alderu iela 33, Baltezers, Ādažu pag., Ādažu nov. 
(būves kadastra apzīmējums 80440130412001 (turpmāk – garāžas), kas iznomātas apkārtējo 
daudzdzīvokļu māju iedzīvotājiem.  

Izvērtējot pašvaldības rīcībā esošo informāciju un ar lietu saistītos apstākļus, tika konstatēts, ka 
pašvaldībai pieder garāžas Alderu iela 33, Baltezers, Ādažu pag., Ādažu nov., 889,7 m² platībā, 
kopā 31 garāžu telpu grupa (boksi). Ēka ietilpst būvju īpašumā Alderu iela 33, Baltezers, Ādažu 
pag., Ādažu nov., ar kadastra numuru 8044 513 0007, un tā piederība ir reģistrēta Rīgas rajona 
tiesas Ādažu pagasta zemesgrāmatas nodalījumā Nr. 100000524764 tikai uz zemes nomas laiku 
–  līdz 2023. gada 14. martam. Pēc šā termiņa īpašuma tiesības uz būvi pārietu Rīgas 
pašvaldībai.  

Starp pašvaldību un Rīgas valstspilsētas pašvaldību 2013. gada 14. martā tika noslēgts zemes 
nomas līgums Nr. RD-13-398-lī (turpmāk – līgums), kura termiņš beigsies šā gada 14.martā, 
nomas maksa gadā ir 5 % no zemes kadastrālas vērtības. 

Informē, ka būtu nepieciešams lūgt Rīgas valstpilsētas pašvaldībai veikt grozījumus līgumā, 
nosakot pašvaldībai tiesības atsavināt garāžu īpašuma tiesības uz nomas līguma termiņu kā 
domājamas daļas trešajām personām, attiecīgi nosakot domājamās daļas proporcionāli attiecīgu 
telpu grupu platībai un ar tiesībām reģistrēt īpašuma tiesības zemesgrāmatā, noslēdzot ar 
īpašuma tiesību ieguvējiem attiecīgu garāžu lietošanas kārtības līgumu. 

Plkst. 12:45 A. DENIŅA atstāj sēdi.  

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Arta Deniņa (JKP) atstāja 
sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par zemes nomas līguma termiņa pagarināšanu pašvaldības garāžu 
ēku Alderu iela 33, Alderi uzturēšanai un turpmākai atsavināšanai” projektu un virzīt to 
izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 25. janvāra sēdē. 

23. Informatīvais ziņojums par adrešu sakārtošanu 2022.-2023. gados 
(Nadežda Rubina) 

Ziņo par adrešu sakārtošanu 2022. – 2023. gados (2. pielikums). 

K. MIĶELSONE, I. KRASTIŅŠ, N. RUBINA, J. LEJA diskutē par izaicinājumiem un 
izmaiņām adrešu sakārtošanas procesā (K. Miķelsone uzteic padarīto darbu. J. Leja pauž 
viedokli, ka adrešu sakārtošanas process ir sagādājis problēmas un apgrūtinājumus novada 
iedzīvotājiem).  

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par" (Sniedze Brakovska (LRA), Valērijs Bulāns (LRA), Kerola 
Dāvidsone (LRA), Genovefa Kozlovska (LZS), Antra Krasta (LZA), Imants Krastiņš (JKP), 
Raitis Kubuliņš (LZP), Gatis Miglāns (LZS), Karīna Miķelsone (LRA), Liāna Pumpure (LRA), 
Raivis Pauls (LZS), Arnis Rozītis (LRA), Jānis Ruks (LRA)), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Jānis 
Leja (S)), (Arta Deniņa (JKP) atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Pieņemt informāciju zināšanai. 
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24. Informatīvs ziņojums par energoresursu izmantošanas rezultātiem Ādažu novada 
pašvaldībā 2022. gada decembrī 

(Anrijs Zēbergs) 

Ziņo par energoresursu izmantošanas rezultātiem Ādažu novada pašvaldībā 2022. gada 
decembrī (3. pielikums). 

K. MIĶELSONE, J. LEJA, I. KRASTIŅŠ, A. ZĒBERGS, R. KUBULIŅŠ debatē par 
energoresursu izmantošanas rezultātiem Ādažu novada pašvaldībā 2022. gada decembrī (I. 
Krastiņš ierosina ar šo informāciju dalīties publiskajā telpā. K. Miķelsone lūdz pārskatīt iespēju 
pašvaldības novadā atjaunot ielu apgaismojumus nakts tumšajā laikā. Ierosina uzdot p/a 
“Carnikavas komunālserviss” energopārvaldniekam / inženierim Anrijam Zēbergam sagatavot 
preses relīzi par energoresursu izmantošanas rezultātiem, nosūtot to visiem pašvaldības domes 
deputātiem).  

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Arta Deniņa (JKP) atstāja 
sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

1. Pieņemt informāciju zināšanai. 

2. Uzdot p/a “Carnikavas komunālserviss” energopārvaldniekam / inženierim 
Anrijam Zēbergam līdz pāsvaldības domes šā gada 25. janvāra sēdei sagatavot un 
nosūtīt visiem domes deputātiem preses relīzi par energoresursu izmantošanas 
rezultātiem Ādažu novada pašvaldībā. 

25. Pašvaldības domes priekšsēdētājas atskaite par Plūdu risku un Sadarbības 
teritorijas civilās aizsardzības komisijas 03.01.2023. sēdes lēmumiem 

(Karīna Miķelsone) 

Ziņo par Plūdu risku un Sadarbības teritorijas civilās aizsardzības komisijas šā gada 3. janvāra 
sēdes lēmumiem (4. pielikums).   

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Arta Deniņa (JKP) atstāja 
sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Pieņemt informāciju zināšanai. 

26. Par līdzfinansējuma apmēru  privātajām vispārējās izglītības iestādēm 2023. gadā 
(Aija Kalvāne) 

Ziņo, ka pašvaldības 2021. gada 29. septembra saistošo noteikumu Nr. 12/2021 “Par 
pašvaldības līdzfinansējumu privātām vispārējām izglītības iestādēm” 2. punkts nosaka, ka 
pašvaldības līdzfinansējuma apmēru vienam skolēnam mēnesī nosaka pašvaldības dome katru 
budžeta gadu. Kopējā ietekme uz pašvaldības budžetu 2023. gadā plānota 131220 euro. 

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par" , "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Arta Deniņa (JKP) atstāja 
sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par līdzfinansējuma apmēru  privātajām vispārējās izglītības iestādēm 
2023. gadā” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 25. janvāra sēdē. 

27. Par viena izglītojamā uzturēšanas izdevumiem Ādažu novada pašvaldības izglītības 
iestādēs no 2023. gada 1. janvāra 

(Aija Kalvāne) 

Ziņo, ka Ministru kabineta 2016. gada 28. jūnija noteikumi Nr. 418 “Kārtība, kādā veicami 
pašvaldību savstarpējie norēķini par izglītības iestāžu sniegtajiem pakalpojumiem” (turpmāk – 
noteikumi) nosaka kārtību, kādā pašvaldības, kuru administratīvajā teritorijā deklarētie 
iedzīvotāji izmanto citas pašvaldības izglītības iestādes sniegtos pakalpojumus, noslēdz 
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līgumus ar attiecīgajām pašvaldībām par šiem iedzīvotājiem sniegto izglītības pakalpojumu 
apmaksu. Noteikumu 4. un 9. punkts nosaka kārtību, kā pašvaldība aprēķina viena izglītojamā 
uzturēšanas izmaksas mēnesī pašvaldības izglītības iestādēs. Informē par viena izglītojamā 
uzturēšanas izdevumiem Ādažu novada pašvaldības izglītības iestādēs no šā gada 1. janvāra. 

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par" , "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Arta Deniņa (JKP) atstāja 
sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par viena izglītojamā uzturēšanas izdevumiem Ādažu novada 
pašvaldības izglītības iestādēs no 2023. gada 1. janvāra” projektu un virzīt to izskatīšanai 
pašvaldības domes šā gada 25. janvāra sēdē. 

28. Par līdzfinansējuma apmēru  bērnu uzraudzības pakalpojuma sniedzējiem 2023. 
gadā 

(Aija Kalvāne) 

Ziņo, ka pašvaldības 2021. gada 24. novembra saistošo noteikumu Nr. 35/2021 “Par 
pirmsskolas izglītības izmaksām privāto izglītības iestāžu un bērnu uzraudzības pakalpojumu 
sniedzējiem” 4. punkts nosaka, ka pašvaldības līdzfinansējuma apmēru bērnu uzraudzības 
pakalpojuma sniedzējiem par vienu bērnu nosaka ar pašvaldības domes lēmumu atbilstoši 
budžeta iespējām. Kopējā ietekme uz pašvaldības budžetu šajā gadā plānota 81000 euro. 

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par" , "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Arta Deniņa (JKP) atstāja 
sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par līdzfinansējuma apmēru bērnu uzraudzības pakalpojuma 
sniedzējiem 2023. gadā” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 25. 
janvāra sēdē. 

29. Par pašvaldības izmaksām privātām pirmsskolas izglītības iestādēm 2023. gadā 
(Aija Kalvāne) 

Ziņo, ka Ministru kabineta 2015. gada 8. decembra noteikumu Nr. 709 “Noteikumi par izmaksu 
noteikšanas metodiku un kārtību, kādā pašvaldība, atbilstoši tās noteiktajām vidējām izmaksām 
sedz pirmsskolas izglītības programmas izmaksas privātai izglītības iestādei” (turpmāk – 
noteikumi) 5. punkts nosaka, ka pašvaldības atbalsts par vienu bērnu tiek noteikts tādā apmērā, 
kas atbilst bērna deklarētās dzīvesvietas pašvaldībā noteiktajām vienam izglītojamajam 
nepieciešamajām vidējām izmaksām pašvaldības pirmskolas izglītības iestādēs pirmsskolas 
izglītības programmas īstenošanai. Saskaņā ar aprēķinu noteikumos noteiktajā kārtībā, 
pašvaldības vidējās izmaksas par bērniem no pusotra līdz četru gadu vecumam, ir 365 
euro/mēnesī un par bērniem, kuri saņem obligāto sagatavošanu pamatizglītības ieguvei 278 
euro/mēnesī. 

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par" , "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Arta Deniņa (JKP) atstāja 
sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par pašvaldības izmaksām privātām pirmsskolas izglītības iestādēm 
2023. gadā” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 25. janvāra 
sēdē. 

30. Par amatpersonu un darbinieku mēnešalgām 2023. gadā un izmaiņām amatu 
sarakstā 

(Laila Raiskuma) 

Ziņo, ka, izvērtējot pašvaldības iestāžu cilvēkresursus tām noteikto funkciju izpildei, un, lai 
nodrošinātu pašvaldības finanšu līdzekļu efektīvu izmantošanu, uzlabotu pašvaldības funkciju 
izpildi un optimizētu iestāžu darbu, ir lietderīgi 2023. gadā pašvaldībā: 
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1) izveidot šādus jaunus amatus:  

• “Pedagoga palīgs” (4 slodzes) Ādažu vidusskolā, lai sniegtu individuālu atbalstu mācību 
procesa ietvaros skolēniem ar īpašām vajadzībām; 

• “Izglītības speciālists” (1 slodze) Izglītības un jaunatnes nodaļā, lai nodrošinātu funkciju 
kvalitatīvu izpildi; 

• “Sociālais darbinieks” (1 slodze) un “Pedagogs” (2 slodzes) Ādažu novada sociālajā 
dienestā, lai nodrošinātu specializēto darbnīcu pakalpojumu; 

2) likvidēt amatu “psihologs” Ādažu novada sociālā dienesta struktūrvienībā “Ādažu 
dienas centrs “Ūdensroze”” un izveidot jaunu amatu “Sociālais darbinieks” sociālā 
dienesta Sociālo pakalpojumu nodaļā (darba vieta – Carnikavas pagastā). 

Minētās ieceres izpildei šajā gadā nepieciešams papildu finansējums (t.sk. sociālās garantijas 
un darba devēja nodoklis): Ādažu vidusskolā 59700 euro, Izglītības un jaunatnes nodaļā 19631 
euro, Ādažu novada sociālajā dienestā 14129 euro. 

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par" , "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Arta Deniņa (JKP) atstāja 
sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par amatpersonu un darbinieku mēnešalgām 2023. gadā un izmaiņām 
amatu sarakstā” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 25. janvāra 
sēdē. 

31. Par pašvaldības 2023. gada budžeta projektu 
(Sarmīte Mūze) 

Ziņo par pašvaldības 2023. gada budžeta projektu. Sniedz informāciju par bāzes ieņēmumiem 
(iedzīvotāju ienākumu nodoklis, nekustamā īpašuma nodoklis, valsts pašvaldību un kancelejas 
nodevas, naudas sodi un sankcijas, u.c.), kā arī izdevumiem, kredītapjomiem, investīcijām (5. 
un 6. pielikums). 

K. MIĶELSONE, G. PORIETIS, A. BRŪVERS, L.RAIKUMSA, S.BRAKOVSKA, J. LEJA, 
L. PUMPURE, M. GRIEZNE, A. ROZĪTIS, I. KRASTIŅŠ, R. KUBULIŅŠ, S. MŪZE, M. 
LAZDIŅŠ, G. MIGLĀNS, A. ROZĪTIS, R. PAULS, A. DENIŅA, G. DZENIS, J. LEJA, A. 
KALVĀNE, G. KOZLOVSKA, L. BERNĀNS debatē par: 

1. budžeta plānošanas darbiem (K. Miķelsone uzsver, ka šogad budžeta plānošana bijia 
ļoti caurspīdīga un visiem deputātiem pieejama. Atgādina, ka visi deputāti tika aicināti 
uz klātienes tikšanām par budžeta plānošanu. Ierosina vienu reizi ceturksnī pārskatīt 
2023. gada budžeta izpildi); 

2. budžeta bāzes paaugstinājumu un samazinājumu;  

3. parādu procentu maksājumiem (I. Krastiņš uzsver, ka parādu pieaugums ir 900000 euro. 
S. Mūze skaidro, ka to ietekmē EURIBOR likmes paaugstinājums);  

4. Sabiedrisko attiecību nodaļu un informatīvo izdevumu (G. Porietis informē, ka nodaļā 
ir brīva vakance. M. Girezne uzsver, ka vakance paredzēta novada informatīvā 
izdevuma redakcijas vadīšanai. Debašu laikā deputāti vienojas, ka vakance tiks 
saglabāta līdz šā gada aprīlim, kad tiks pārskatīts pašvaldības 2023. gada budžets); 

5. pašvaldības teritorijas un mājokļu apsaimniekošanu (S. Mūze vērš uzmanību, ka lielākie 
izdevumi ir ieplānoti energoresursu cenu pieauguma); 

6. kultūras sadaļu (S. Mūze informē, ka šajā sadaļā kopumā ir 16 % izdevumu pieaugums);  
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7. atpūtu, kultūru un reliģiju (K. Miķelsone un I. Krastiņš aicina izvērtēt tūrisma sadaļā 
atvēlētos 5000 euro par bukletiem. O. Rinkus informē, ka šogad plānots piedalīties 
daudzos pasākumos, papildus uzver kopējo izmaksu sadārdzinājumu. R. Kubuliņš 
ierosina pārskatīt elektroenerģijas patēriņus. O. Rinkus vērš uzmanību, ka visu gadu 
Carnikavas novadpētniecības muzejs tiek izmantots gan izstādēm, gan arī dažādiem 
kultūras pasākumiem);  

Plkst. 14.40 I. KRASTIŅŠ atstāj sēdi un turpmāk sēdē piedalās attālināti.  

8. pašvaldības līdzfinansējumu privātām izglītības iestādēm (J. Leja ierosina, ka 
pašvaldības līdzfinansējumu nepieciešams samazināt līdz 45 euro/mēnesī, īpaši pievērš 
uzmanību Ādažu Brīvajai Valdorfa skolai. K. Miķelsone un G. Kozlovska pauž 
viedokli, ka līdzfinansējumu jāsaglabā esošajā līmenī, jo tas samazina pašvaldības 
skolās esošo skolēnu skaitu, kas kopumā rada pozitīvu ietekmi uz pašvaldības budžetu 
A. Kalvāne vērš uzmanību, ka līdzfinansējums tiek piešķirts arī citām privātajām skolām 
un ka Ādažu Brīvā Valdorfa skola veido atslogojumu līdz pat 320 pašvaldības 
skolēniem. S. Brakovska papildina, ka citās pašvaldībās līdzfinansējums ir 87 euro); 

9. pašvaldības pirmsskolas izglītības iestādes projektēšanu Podniekos (K. Miķelsone 
informē, ka šobrīd projektēšanai ir atvēlēti 300000 euro, uzsver, ka projektēšanas 
izmaksas ir strauji kāpušas, plānots izmantot jau gatavu projektu. R. Kubuliņš ierosina 
izmantot privātās partnerības iespējas); 

10. kultūras pasākumiem (K. Miķelsone uzsver, ka būtu nepieciešams organizēt 
Zvejnieksvētkus Carnikavā, kas tiktu plānoti nedēļu pirms Dziesmu svētkiem, vai arī 
nedēļu pēc. Aicina atvēlēt budžetā tam līdzekļus. A. Riba informē, ka šogad 
Zvejnieksvētki sakrīt kopā ar Dziesmu svētkiem, tāpēc aicina rīkot nedēļu pēc formātā 
“muzikālais pikniks” un nakts zaļumballe. Budžetā šobrīd tas nav atsevišķi izdalīts, jo 
ir iekļauts zem sadaļas “muzikālie pikniki”); 

Plkst. 15:00 A. DENIŅA piedalās sēdē. 

11. pabalstu ēdināšanai 1 euro/dienā 5. – 9. klašu skolēniem (G. Kozlovska aicina pabalstu 
ieviest, sākot ar šā gada septembri. K. Miķelsone uzsver, ka šis būtu papildu pabalsts, 
nemainot citus pabalstus noteiktajām mērķu grupām. I. Krastiņš pauž viedokli, ka 
līdzfinansējums 1 euro/dienā ir nesamērīgi mazs, piedāvā veikt pārrēķinu, lai 
nodrošinātu skolēniem bezmaksas ēdināšanu. A. Deniņa ierosina pārskatīt iespēju 
līdzfinansēt 50 % no ēdināšanas izmaksām 1. – 12. klašu skolēniem. J. Leja aicina 
pārskatīt esošos skolu ēdināšanas līgumus ar iespēju tos lauzt, nodrošinot vienādu 
maksājumu visās novada pašvaldības skolās. S. Brakovska uzsver, ka atbalsta 
ēdināšanas līdzfinansējumu 1 euro/dienā. K. Miķelsone aicina I. Krastiņu līdz šā gada 
20. janvārim sagatavot priekšlikumus un pārrēķinu par ēdināšanas 100 % pabalsta 
piešķiršanu 1. – 12. klašu skolēniem). 

*** 

K. MIĶELSONE, pamatojoties uz pašvaldības domes  2021. gada 1. jūlija saistošo noteikumu 
Nr. 1/2021 “Ādažu novada pašvaldības nolikums” 98.6. apakšpunktu, izsludina pārtraukumu. 

Pārtraukums no šā gada 18. janvāra plkst. 17.10 līdz šā gada 19. janvārim plkst. 09.00. 

*** 

K. MIĶELSONE atsāk sēdi. 

12. Ādažu vidusskolai ieplānoto finansējumu (M. Lazdiņš aicina saglabāt optikas datu 
pārraides nodrošināšanu Ādažu vidusskolā, Gaujas ielā 30. Informē par ierīkošanas 
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izmaksām un abonēšanu mēnesī: 1) TET piedāvājums 18150 euro un 297 euro, 2) LMT 
piedāvājums no 14520 euro līdz 18150 euro un 300 euro. K. Miķelsone aicina iekļaut 
šim mērķim pašvaldības budžetā 14520 euro); 

13. pašvaldības infrastruktūru (I. Krastiņš aicina izskatīt iespēju īstenot projekta 
“Carnikavas izglītības kvartāls” attīstību. Uzsver, ka K. Miķelsone balsoja pret 
Carnikavas stadiona rekonstrukciju. K. Miķelsone vērš uzmanību, ka balsoja pret 
Carnikavas stadiona rekonstrukcijas izmaksām, kas nebija asignētas un nebija iekļautas 
budžetā); 

14. p/a “Carnikavas komunālserviss” plānotajiem darbiem (G. Dzenis informē par 
plānotajiem darbiem Nūrnieku ielā, Ādažos. Vērš uzmanību, ka šis jautājums tiks skatīts 
Attīstības komitejas šā gada 8. februāra sēdē. Papildus sniedz informāciju par citiem 
plānotajiem objektiem, tai skaitā par Carnikavas izglītības kvartāla projektu, vēršot 
uzmanību, ka projekta ietvaros būtu nepieciešams uzlabot Smilšu ielu. Deputāti diskutē 
par pašvaldības ielu projektiem. S. Mūze informē, ka Kalngales NAI ir plānots saņemt 
aizņēmumu 645000 euro. S. Mūze informē, ka Ceļu ielu infrastruktūras attīstības 
programmā iekļautas: Dārza iela Ādažos, Gaujmalas iela Ādažos, Dzirnupes iela un 
Gaujmalas iela Ādažos, Dzirnupes iela, Liepu aleja, Atpūtas ielas asfaltbetona seguma 
atjaunošana, Viršu ielas atzars uz Sproģu ielu, posms no Dzērveņu ielas līdz Serģu ielai, 
Kļavu iela; 

15. pašvaldības darbinieku atalgojumu (I. Krastiņš pauž viedokli, ka nepieciešams 
pašvaldības 2023. gada budžetā veikt izmaiņas, samazinot pašvaldības darbinieku algas 
pieaugumu no 10 % uz 9 % vai 8 %. K. Miķelsone vērš uzmanību, ka šobrīd valstī ir 
17,3 % inflācija, budžeta bāzes pieaugumu skar arī lielās energoresursu izmaksas. 
Aicina atalgojumus saglābāt plānotajā līmenī); 

16. iniciatīvām (I. Krastiņš aicina iekļaut pašvaldības 2023. gada budžetā šādas iniciatīvas: 
1) piešķirt pašvaldības līdzfinansējumu 50 % apmērā vai arī noteikt summu visu bērnu 
pusdienu nodrošināšanai no 1. līdz 12. klasei Ādažu novada pašvaldības skolās; 2) 
noteikt vecāku līdzmaksājumu par visu Ādažu pašvaldības pirmsskolas izglītības 
iestādes peldbaseina apmeklējumu bērnam 2 euro apmērā; 3) izstrādāt tehnisko projektu 
“Carnikavas izglītības kvartāls” projektam un pieguļošo ielu rekonstrukcijai (Jūras, 
Zvejnieku, Ziedu, Smilšu ielas), lai nodrošinātu drošu visu satiksmes dalībnieku 
kustību, kā arī nepieciešamo automašīnu stāvvietu izveidi. K. Miķelsone atkārtoti aicina 
I. Krastiņam līdz šā gada 20. janvārim sagatavot priekšlikums par alternatīvām par 
brīvpusdienu iespējām Ādažu novada pašvaldībā. Papildus akcentē, ka peldbaseina 
apmeklējuma maksa 5 euro nenozīmē, ka visiem vecākiem jāmaksā šo summu, jo  ir 
pieejamas atlaides  35 %, 50 %, 65 % vai 100% apmērā, kas tiek piemērotas 
automātiski, ja vecāki vērsušies pašvaldībā ar iesniegumu. Aicina G. Dzenim izvērtēt 
izmaksas par “Carnikavas izglītības kvartāls” projektu); 

17. brīvo vakanču ietekmi uz pašvaldības budžetu (L. Raiskuma informē, ka pašvaldības 
darbinieku amatalgu budžeta pieaugums gadā, ieskaitot vakances un sociālās garantijas, 
ir 1105662 euro pret 2022. gadu bez mērķdotācijām. Vakances pašvaldības 
administrācijā februārī ir 15735 euro); 

S. MŪZE ziņo par investīciju projektiem: 

Struktūrvienības 
nosaukums 

Izvērtējamā projekta nosaukums Kopsumma (euro) 
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Informācijas 
tehnoloģiju 

nodaļa 

Ādaži, Gaujas iela 33A Lielā aktu zāle datu 
pārraides tīkla severu skapja un tīkla vadu 
ierīkošanai (~ EUR 8000), optikas savienojumi 
zālē un uz galveno serveru telpu. 

8000 

Sporta daļa Disku golfa laukuma izveide Carnikavā, Zibeņu 
trasē 

29875 

Kultūras centrs Pašvaldības iesaiste publiski svarīgos 
pasākumos, projektos Ādažu novadā - 
Līdzfinansējums 

10000 

 
Tērpi amatiermākslas kolektīviem  

 

Kultūras centrs VPDK SPRIGULIS Ādažu novada jakas 
12gab. 

864 

Kultūras centrs TDA SPRIGULĪTIS Vidzemes novada 
meiteņu tērpi - pilns komplekts 12 gab. brunči 
12 gab. ņieburi, 12 gab. vainagi 

3708 

Kultūras centrs Kora SAKNES materiāls sieviešu apmetņu 
izgatavošanai 

460 

Kultūras centrs Kora SAKNES materiāls vīriešu apmetņu 
izgatavošanai 

430 

Tautas nams 
"Ozolaine" 

Skatuves priekškara nomaiņa -esošais priekškara 
sistēma ir salūzusi, kā arī izdilis audums. Esošais 
priekškars nav ugunsdrošs 

5000 

Evaņģēliski 
luteriskās 
draudzes 

Atbalsts Garkalnes un Baltezera baznīcām 4000 

PII Riekstiņš Skaņas tehnika aktu zālei 1000 
PII Piejūra 3.stāva 4 grupu gaisa dzesēšanas sistēmas 

uzstādīšana.   
13500 

PII Strautiņš Interneta tīkla sakārtošana - 20 000 () + Word 
licence (1500) 

21500 

PII Strautiņš Ūdensvada un apkures sistēmas remontdarbi 
pagrabā 

22000 

PII Strautiņš Apkures sistēmas automatizācija (13 grupās. 
Zem grīdas ievados+BMS) 

18300 

Izglītības un 
jauniešu lietu 

pārvalde 

Novada pedagogu ikgadējā konference augustā 1000 

Izglītības un 
jauniešu lietu 

pārvalde 

Pieaugušo un mūžizglītības kursi (novada 
iedzīvotājiem ar dalībnieku līdzfinansējumu) 

2000 

Ādažu vidusskola Sienu remonts administratīvajam korpusam, 
kāpņutelpām 2.stāvā A korpuss 

3000 

Ādažu vidusskola Kanalizācijas un ūdens sistēmas nomaiņa, 
remonts (A korpuss) 

5000 

Ādažu vidusskola Darba stacija (35 darba stacijas datorklašu darba 
vietu palielināšanai līdz 32 katrā telpā mācību 
programmas realizācijai) 

31500 

Ādažu vidusskola IZM piegādāto ChromeBook (IZM projekts 
datori 7-9 kl. skolēniem) uzglabāšanas, uzlādes 
skapji 5 gb. (32 datori vienā skapī) 

7900 

Ādažu novada 
mākslu skola 

5 datoru iegāde  6000 
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Ādažu 
vidusskolas 
sākumskola 

Interaktīvie ekrāni 75"   3000 

 
CKS tāmē iezīmētās investīcijas 

 

CKS Kultūras centra Gaujas iela 33A Skatuves grīdas 
atjaunošana 

6800 

CKS 3 guļbaļķu galdi/soli ar jumtu Atpūtas iela 20   3600 
CKS Nulles pagrieziena pļaujmašīna (raiders) 9000  

CKS Pārvalde 
 

CKS Skolēnu autobuss operatīvajā līzingā 19200 
CKS Kalngales NAI pārbūve (ir projekts) 645000 
CKS Caurteku rekonstrukcija (sabrukušas) (2gb 

D500.-12000 EUR Medus ielā un 1gab.Stempja 
ceļa D800, Āņos 

48431 

CKS Aizvara izbūve Vecštāles ceļa caurtekai 50000 
CKS Publisko ūdeņu apsaimniekošanas plāna izstrāde 10000 
CKS Baltezera kapu digitalizācija (pogramma 

Cemety) 
14811 

CKS Pašvaldības dzīvokļa remonts Kadaga 10-63 18500 
CKS Bērnu rotaļu komplekss Carnikavas parkā (8-12 

gadi) 
12000 

 
Ceļu ielu infrastruktūras attīstības programma 

 

CKS Dārza iela Ādažos dubultā virsma 0,65km 60000 
CKS Gaujmalas iela Ādažos dubultā virsma 0,35km 38000 
CKS Dzirnupes iela (satiksmes organizācijas 

izmaiņas) 
10000 

CKS Liepu aleja (ir tehniskais projekts) 180000 
CKS Atpūtas ielas asfaltbetona seguma atjaunošana 

0.23km (ir tehniskais projekts) 
80000 

CKS Viršu ielas/atzars uz Sproģu ielu asfaltbetona 
seguma atjaunošana posmā no Dzērveņu ielas 
līdz Serģu iela (980 m) Ir izstrādāts tehniskais 
projekts 

200000 

CKS Kļavu ielā divkārtējs virsmas apstrāde (350 m) 55000  
Pavisam kopā: 1659379 

18. plānoto finansējumu Ādažu pirmsskolas izglītības iestādei “Strautiņš” (L. Cintiņa lūdz 
deputātus pārskatīt iespēju no budžeta neizņemt rotaļu un sporta laukuma izveidi, kas 
izmaksātu 20000 euro. Papildus ierosina iekļaut pašvaldības budžetā līdzekļus, lai 
aprīkotu ieejas vārtus un durvis ar drošības kodiem. K. Miķelsone aicina iekļaut 
pašvaldības budžetā līdzekļus, lai atrisinātu drošības jautājumu iestādē); 

Plkst. 12.22 I. KRASTIŅŠ atstāj sēdi un turpina piedalās attālināti. Nav reģistrējies DVS 
“Namejs City”.  

Plkst. 12:30 A. KRASTA atstāj sēdi un turpina piedalās attālināti. Nav reģistrējies DVS 
“Namejs City”.  

*** 

K. MIĶELSONE, pamatojoties uz pašvaldības domes  2021. gada 1. jūlija saistošo noteikumu 
Nr. 1/2021 “Ādažu novada pašvaldības nolikums” 98.6. apakšpunktu, izsludina pārtraukumu. 

Pārtraukums no plkst.12.30 līdz šā plkst. 13.00. 

*** 



 

21 
 

K. MIĶELSONE ierosina “Carnikavas izglītības kvartāls” projektam ieplānot 30000 euro. 
Ierosina uzdod p/a “Carnikavas komunālserviss” direktoram Gunāram Dzenim Attīstības 
komitejas šā gada 8. februāra sēdē prezentēt Carnikavas izglītības kvartāla projekta pirmā 
posma vīziju un izmaksas. Aicina deputātus atbalstīt pašvaldības 2023. gada budžeta projektu 
un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 25. janvāra sēdē. 

Atklāti balsojot, ar 11 balsīm "Par” (Sniedze Brakovska (LRA), Valērijs Bulāns (LRA), Kerola  
Dāvidsone (LRA), Genovefa Kozlovska (LZS), Raitis Kubuliņš (LZP),  Gatis Miglāns (LZS), 
Karīna Miķelsone (LRA), Liāna Pumpure (LRA), Raivis Pauls (LZS), Arnis Rozītis (LRA), 
Jānis Ruks (LRA)), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Arta Deniņa (JKP), Antra Krasta (LZS), 
Imants Krastiņš (JKP), Janis Leja (S) nav reģistrējušies DVS “Namejs City” un atbilstoši 
Pašvaldību likuma prasībām nevar piedalīties balsošanā), KOMITEJA NOLEMJ: 

1. Atbalstīt pašvaldības 2023. gada budžeta projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības 
domes šā gada 25.janvāra sēdē. 

2. Uzdot pašvaldības deputātam Imantam Krastiņam līdz šā gada 20. janvārim sagatavot 
priekšlikumus un pārrēķinu par ēdināšanas 100 %  pabalsta piešķiršanu 1. – 12. klases 
skolēniem. 

3. Uzdot p/a “Carnikavas komunālserviss” direktoram Gunāram Dzenim Attīstības 
komitejas šā gada 8. februāra sēdē prezentēt Carnikavas izglītības kvartāla projekta 
pirmā posma vīziju un izmaksas.   

4. Atbalstīt esošo peldbaseina vecāku līdzmaksājumu 5 euro, saglabājot 
pieejamas atlaides 35 %, 50 %, 65 % vai 100 % apmērā. 

5. Uzdot p/a “Carnikavas komunālserviss” direktoram Gunāram Dzenim Attīstības 
komitejas šā gada 8.februāra sēdē prezentēt novada ceļu programmu.  

6. Veikt pašvaldības 2023. gada budžeta izpildes kontrole, sekojot izpildes grafikam, 
vienu reizi ceturksnī pārskatot pašvaldības 2023. gada budžeta izpildi.  

Sēde slēgta 2023. gada 19. janvārī plkst. 13:48. 
 
Finanšu komitejas priekšsēdētāja     Karīna Miķelsone  
                       
Protokolētāja        Linda Pavlovska  

ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO 
PARAKSTU UN SATUR LAIKA ZĪMOGU 

 


